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To: @ggdru.nl]
Cc: @ggdru.ni]; IEEECSNINEEEDNN @rivm ni); INECEECEEN CRETE @rivm.ni)
From:

Sent: Tue 9/15/2020 4:08:30 PM

Subject: RE: inschalingsoverleg Ministeries RIVM/GGD

Received: Tue 9/15/2020 4:08:00 PM

Dank voor je reactie, ik het RE ook in de cc meegenomen

Qua incidentie zijn we nu uitgegaan van GGD regio’s , maar mogelijk dat verder inzoomen in bepaalde regio’s nuttig
kan zijn; nemen we mee.

Qua maatregelen; ook daar wordt op meerdere plaatsen over nagedacht (Rotterdam/Amsterdam). Of je dit zo

specifiek per gemeente moet doen verschillende meningen over. Te gedetailleerd kan voor burger/instellingen
soms ook verwarrend zijn.
In het wekelijkse vooroverleg met de GGD’en denk ik dat het goed is dat we met elkaar hier ook de discussies over

voeren, en vanuit LCI willen we graag samen met het veld kijken of de handleiding maatregelen bij clusters nog

verder aan kunnen scherpen.
Tot snel, groet EEN
Met vriendelijke groet,

e-mail: rivm.nl

www.rivm.nl/infectieziekten

vars IEEE EE ssc.

Verzonden: dinsdag 15 september 2020 17:24

Aan: @rivm.nl>

@ggdru.nl>

Onderwerp: RE: inschalingsoverleg Ministeries RIVM/GGD

Hartelijk dank voor je mail. Zoals gisteren ook al aangegeven: logisch dat er nu gefocust wordt op de regio’s waar

de verspreiding het hoogst is.

Wel hadden we hier nog een vraag over. Je geeft aan dat het gaat om regio’s waar de incidentie over de afgelopen
twee weken >100 per 100.000 is. Klopt het dat je bedoelt dat het gaat om regio’s waarin een stad is met zo’'n hoge
incidentie? De incidenties voor de hele regio’s liggen over het algemeen (gelukkig) vaak een stuk lager.
Overigens zou dat betekenen dat wij er volgende week toch weer bij zijn, wij zitten voor de afgelopen twee weken

in stad Utrecht op 122 per 100.000

Verder: wij hebben intern inderdaad het gesprek geopend over mogelijk lokale maatregelen — we zoeken naar een

manier om vorm te geven aan hetgeen ons van de nieuwe Verenso richtlijn wordt gevraagd. Op basis van een

regionaal/lokaal verhoogde prevalentie, zouden we volgens deze richtlijn kunnen adviseren om preventief PBM te

gebruiken in instellingen bij zorgcontact en contact door bezoekers <1,5m. We willen hiervoor gebruik maken van

de incidenties van de afgelopen week per gemeente, in combinatie met de duiding die vanuit de BCO gesprekken
komt. Weet jij hoe hier elders in het land mee wordt omgegaan? (voor de duidelijkheid: dit hebben we nu nog

nergens geadviseerd)

Als laatste: goed om te horen dat morgen het inhoudelijk overleg is. Is het mogelijk dat we daar ook nog van

terughoren wat daar is besproken?

Groet
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Met vriendelijke groet,

GGD regio Utrecht
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Werkdagen: ivm de coronacrisis werk ik momenteel onregelmatige tijden

Dubbel
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